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      113   גיליון מספר
 

 

.19    9.12 
 

  טון  -חרוב

 השבועון שנותן את הטון 

 
 .....   אז מה היה לנו 

 
ולמרות שנראה שזה היה רק אתמול אם  שנה של ניהול קהילה חלפה עברה לה  - לא להאמין עברה שנה •

על קצה המזלג: פרויקט נוי החורש, מדברים   נראה כאילו עברו שלוש שנים.... זו בודקים מה נעשה בשנה 
חברים, אישור תקציבי אג"מ ואגש"ח במועד, תיקון תקנון  קהילה, החלטה בעניין רכב, כשרות, מפגשים עם  

ציוד הגברה, שיפוץ מועדון, נגישות בבריכה, חור  מצוק דרום, מכובדת )תכנית השקעות הרכב ועד אגש"ח, 
,  (, ותהליך למידה)מינוי מלווה ותיקים , למידה בנושא הגיל השלישי והתחלה של קידום הנושאשחור ועוד(

פגישות  שיח בנושא תרבות ובניית מודל חדש, נוהל ועדות, נוהל מועדון וחדר חוגים, מענק לסטודנטים, 
ועוד ועוד והיד   הסדרת שירות תקין במרפאהעדים, ו , קורס דירקטורים לוות עם מנכ"ל המועצהתקופתי

 .עוד נטויה והרוח מוכנה לעוד שלוש שנות עשייה..
 
בדל   , פיסת נייר לא ניתן לראות  ,ומה שמדהים בה הוא הניקיון הקיצוני  היפהפיי ארץ  -  חזרנו מסלובקיה  •

לכן זה היה מאד סימבולי שאיך שנחתתי הטלפון הראשון שקיבלתי היה מתושב    ,סיגריה או שאריות כלבים
 החורש....ושבילי  על כבישי  המפוזרים  לעשות עם צרכי הכלבים  שכונת החורש ששאל אותי מה אני מתכוונת  

 ?? בעלי הכלבים מה אתם מתכוונים לעשות עם צרכי כלביכם ? באמת שאלה טובה....

 

  על ההשקעה הרבה ,  רגון המופתיגילי ורפי שפירא על הא  , לורההמון המון תודה   -  טיול קהילהד בעניין ווע •
 . והכל במסירות רבה ומתחשבת

 
זכינו להרצאה  במועצה, ובסיוע מרכז חוסן שגית הממונה שלנו בזכותה של  -  "המתנה שקיבלתי מאבא" •

כל אחד    דרבניםהנתונים שהושמעו שם היו מפחידים ומ  ....בפרט  בקיבוץבכלל ומרתקת בנושא גילוי עריות  
 מי שלא הגיע הפסיד.   מאיתנו להסתכל סביב ולא לקבל הכל כמובן מאליו....

 
ונפגשת עם כל רכזי הענפים   התחילה לעבוד כמנהלת משאבי אנוש שלנוש עדי ל ברכות -משאבי אנוש  •

 מי שמבקש להיפגש מוזמן לפנות לרותי.   ,והפעילויות
 

שובי הדרום עם ראש המועצה ואחראית מחלקת  ינציגים מיביוזמת צוות ותיקים שלנו נפגשנו  –  ותיקים •
למתן תשובות לצרכי הגיל השלישי בדרום הגולן, יצאנו עם  ה במטרה לגבש תכנית פעולה עצ ותיקים במו

 כמה משימות אופרטיביות ונראה שיש עם מי לדבר על כך במועצה. 
 

יה תוכנית פיתוח שכונת מצוק  בחדר אוכל תלו  - תוכנית פיתוח –שכונת מצוק דרום - משולחן צוות בינוי •
תוכנית הפיתוח    מיקום המגרשים, שטחי ציבור, מדרכות, כבישים וטיילת.את  תוכנית אפשר לראות  ב  דרום.

,  לשמור על כמה שיותר עצים שקיימים בשטח  שרת ולפי עקרונות המנחים:ותכנית מיתר המא פי    נעשתה על



 ~2 ~ 
 

תיקה,  ושבילים מחברים בין השכונה החדשה לשכונה הו ,  קיבוצי של שכונת בנים מצוק צפוןהסגנון  ההמשך  
ציבורי מגונן  שטח , ח וזורם למרכז היישוב. שבילי בטון פנים שכונתי, ואבן משולבת לאורך הכבישו חיבור נ
למגרשים הפנימיים יש מגרשי   ,חניות פרטיות בתוך המגרש –חניות: במגרשים הצמודים לכביש  ,ומזמין

הפרשי הגובה בשכונה קטנים. אין צורך בקירות תמך בין המגרש    חנייה מרוכזים בהתאם למספר המגרשים.
ארבע נקודות    תהיה מסלעה נמוכה.ס"מ(    30-50שקיים הפרש גובה בין מגרש למגרש )היכן  לשטח הציבורי.  

   בשאלות ניתן לפנות לערן. .ותאשפה נגיש 
 
של המועדון    2020עבודת ענף הנוי, בתקציב  כנית  ות ו  2020תקציב    כנוןון בתד יותכנס ביום שני  י  - "מ  ועד אג •

כל רכזי הפעילויות  להיפגש עם עד דצמבר מתכנן הועד של החינוך החברתי.  2020חדר חוגים ובתקציב ו
 .לקראת סוף דצמבר בלי נדר....ולבנות הצעת תקציב שתוגש 

 
קהילה יקרה במועדון שלנו הושקע סכום כסף נכבד לשדרוגו כולל ריפוד  "  -מסר מרויטל אחראית המועדון   •

מכולם כולל הורים לילדים קטנים  צבע שלא יורד, אני מבקשת מאד  בחדש, אחרי שבועיים הריפוד מקושקש  
מבקשת    ,להשגיח, לשמור על המועדון שלנו, אף אחד לא עולה עם רגליים על הכריות, לא קטנים ולא גדולים

. וזה המקום להודות  "לכבד את המקום הזה שמיועד לשימוש הקהילה ולאירועים פרטיים של החברים
על ההשקעה המסורה בהפיכת   אוגל בן עזר  ורון, עירית דלרותם אלוש, צילה גמליאלי, רויטל אשכנזי

 המועדון לנעים יותר. 
 

  - את שעת תחילת הארוחה בימי שישי למשבוע הבא )לא מחר( נשנה חברים  בהמשך לפניות  - חדר האוכל  •
בהזדמנות זו אני פונה   ו עוד כסאות לילדים,רכש , כמו כן, יי18:30 -כשתיבדק האפשרות לפתוח ב 19:45

אנא    ,ארבעה כסאות כאלולקחו את הילד יושב על הכיסא....(,  )בדרך החוצה  ומבקשת מאלו שלקחו בטעות  
 . החזירו אותם למקומם בחדר האוכל

 
 . נתכנס במועדון ונדבר על חינוך  8:30בשעה ,  ( 20.9זה קורה ביום שישי הבא )  -שישי חינוך   •

 לאחר ארוחת בוקר מפנקת ועוד כמה הפתעות נדון בסוגיות הבאות :  
מה יהיה ב"תרמיל" של בוגר מערכת החינוך של כפר חרוב? באילו ערכים, חוויות, כישורים נצייד אותו  

 לדרך? 
 הורים?   – הם יחסי גומלין המיטביים בין מערכת חינוך  מ

 ים חינוך וקהילה?כיצד מחזקים קשרים הדדי – דרוש "כפר שלם לגדל ילד" 
 ? מרביתכיצד מבטיחים שמערכת החינוך בכפר חרוב תהווה בית עבור כל ילדיה, איך נאפשר הכלה 

רבים עובדים קשה כדי שהיום הזה יצליח וכל    חברים   ,מדובר בנושאים חשובים מאד להמשך חיינו כקהילה
 מה שנדרש מכם הוא להגיע.....אז יאללה לפנות ביומנים.... 

 
 . 18.9   -רביעי ה  לקראת ראש השנה תגיע מכונת מטאטא רחובות ביוםכמו בכל שנה  –  טאטוע רחובות •

 
שימו לב שבפרסום    ,24.9  -ובקשה להירשם אצל נעמי עד ה  פורסם תפריט ארוחת ראש השנה   –ראש השנה   •

הטעות תוקנה בפרסום השני ואין הבדל בין מחיר לתושב ומחיר לאורח   ,הראשון נפלה טעות במחיר אורח
 מכובד ומהנה.  ,. ועדת תרבות נערכת לחלק התוכני של הערב ונראה שיהיה ערב חג חגיגי₪ ( 130)

 
בשיווק, כמה ימי הכשרה לרובינסון איש השיווק החדש של א,ר.י סין, ביקור של מנהל    – בבועה במפעל •

AVK  הלובי   -ושוק מקומי מעביר יום עיון למקורות בבית שאן. לקראת השנה החדשה קצת מתיחת פנים
ם  ובתפעול נערכים לקראת חודש החגי  Jבכניסה לבניין שיווק/תפעול מתחדש, עוד צפויות הפתעות וריגושים  

 וממלאים מלאים לפי תחזיות המשווקים. 
 אלה שחכמים מכדי לעסוק בפוליטיקה, נענשים בכך שהם נשלטים על ידי טיפשים מהם...        

 אפלטון                                                                                                                                                    

 קליטה קלה ונעימה.שכטר,   אריאלאיתי ו)לבית לינטון(,  ברוכים הבאים עמית
 

 .שלא תדעו עוד צער ,של זויהאביה עם פטירתו של  ליאו רומן ו  ,סטיב, משתתפים בצערם של זויה 
 

 נעה שבת טובה                                                                     
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